



## WAR IN UKRAINE

### Report from the Ukrainian-Polish border

#### **"O&R - Migration" reports on arrival of Ukrainian refugees**

The association "O&R - Migration" reports on the destinies of Ukrainian refugees who have to walk most of the distance to the Polish border. Women and children leave their husbands behind defending their homeland.

Chechen Islamist provocateurs in the pay of Russia hinder women and their children from fleeing to the West. And they are hunting down pro-Western politicians.

Refugees report terrible experiences when meeting these Chechens.

**People who can offer accommodation for Ukrainian women and children in Austria, are asked to contact us by email to [office@isoe.at](mailto:office@isoe.at)**

Polish military and civilians prove to be unbureaucratic, humane and empathetic. They receive the Ukrainian refugees with maximum helpfulness

#### **Photos from the border:**

Der Verein "O&R – Migration" berichtet über die Schicksale ukrainischer Flüchtlinge, die einen Großteil der Strecke zur polnischen Grenze zu Fuß zurücklegen müssen. Frauen und Kinder lassen ihre Männer zurück, die deren Heimat verteidigen.

Tschetschenische, islamistische Provokateure im Sold von Russland behindern Frauen und deren Kinder bei der Flucht in den Westen. Und sie machen Jagd auf prowestliche Politiker.

Flüchtlinge berichten schreckliche Erlebnisse beim Zusammentreffen mit diesen Tschetschenen.

**Menschen, die eine Unterkunftsmöglichkeit für ukrainische Frauen und Kinder anbieten können, melden sich bitte per E-Mail an [office@isoe.at](mailto:office@isoe.at)**

Polnisches Militär und Zivilbevölkerung erweisen sich als unbürokratisch, menschlich und empathisch. Sie empfangen die ukrainischen Flüchtlinge mit maximaler Hilfsbereitschaft

#### **Fotos von der Grenze:**



## Observation & Reconnaissance



Vienna, February 27, 2022

In diesem Schreiben wird aus Gründen der besseren Lesbarkeit ausschließlich die männliche Form verwendet. Sie bezieht sich auf Personen beiderlei Geschlechter